

27. februar 2017

Bestyrelsesmøde

Mandag den 6. marts kl. 19.15

Referent: Lasse Antonsen

Deltagere: Lasse Antonsen, Bettina Bundgaard, Kenny Donvild, Søren Borchmann, Mai-Britt Haberlandt, Mark Andersen, VM Søren Stein

Afbud: Randi Rædkjær

Punkter	Actions: Hvem, hvornår?
1. Formanden orienterer	
a. Udkast til samarbejdsaftale med VIFA b. Internetudbyder på valg c. Kursus om afdelingsmøde – orientering	a. Udkastet er godkendt. Samtidig flyttes der 10.000 kroner fra kontoen for Beboeraktiviteter til Selskabslokalet. b. Tilbud fra Bolignet, vi sætter Anders i gang med henblik på afdelingsmødet 2018. c. Godt kursus, kan anbefales for bestyrelsen
2. Opfølgning fra andre bestyrelsesmedlemmer	
a. Videoovervågning i kældre (Bettina) b. Selskabslokale	a. Der sker mange dårlige ting i kældrene (rygning, lukning af vand), forslag om videoovervågning stilles til afdelingsmøde. b. Der skal købes forskellige ting til både selskabslokale og gæsteværelserne
3. Varmemesteren	
a. Fugl på lang pind b. Nye låse – status c. Problemer med varmt vand efter episode i weekenden d. Affaldssortering	a. Fugleskræmsler virker desværre ikke på længere sigt. Der undersøges fugleskrig gennem højttaler. b. Nye låse skulle fungere nu. c. Søren kigger på hvad problemet kan være d. Danny (Lokalinspektør) har input med til næste møde, mht. hvilke løsninger vi kigger på. Der kommer helt sikkert mere sortering.
4. Projekter og arrangementer	
a. Afdelingsmøde 2017 – Update i. Input til beretningen?	a. Menu til formøde diskuteret. Andre opgaver aftalt.

b. Altanrenovering – status	i. Mangler afslutning, ellers fin. b. Ny licitation er afholdt, har ikke umiddelbart nogen betydning for budgettet.
5. Henvendelser til bestyrelsen	
a. -	a.
6. Indkomne klager	
a. -	a.
7. Til næste møde	
a. Dato: 3/4-17 b. Kontorvagt: Kenny & Lasse c. Spisning	a. Husk at melde ind hvis der er punkter
8. Eventuelt	
a.	a.